
Møtereferat - FAU

Møtested: Vardeneset barnehage
Møtedato/ -tid: 19.01.2023 kl. 18.00-19.30

Deltakere: Venke Kårtveit, Elisabeth Thorsen, Elise Kvamme Samijn, Ingrid Marie Nøland, Hege
Flokketveit Kvalheim, Maria Haug, Henriette Samuelsen Elvig og Julie Jonassen

Fraværende: Elisabeth, Elise,

Sak nr.:
1 Informasjon fra barnehagen v/ Venke:

(Eksempelvis: ansatte/ bemanningssituasjon, aktuelle temaer/ hva jobber
barnehagen med/ arbeidsområder/ planer fremover o.l.)

2 Årshjul; oppdatere?
3 Kjøkken ute
4 Sikkerhet/tilstedeværelse på bakside
5 Mat; status og veien videre
6 Rapport FHI; miljøgifter i kroppen til norske barn. Mulighet for å bytte ut

kjøkkenredskaper/utstyr?
7 Byhaugkafè

1. Info fra barnehage
1.1 Bemanning
Vikar: Tiril Løå, Marit Louise Fjøset, mer info kommer så fort en har ting på plass.
Therese fast rullerende vikar, lærlinger kan settes inn i ordinært arbeid et visst antall dager
i måneden. Dagens lærlinger (Åshild og Rikke) går ut året. Barnehagen håper på å få nye
lærlinger til neste år.

1.2 Forut
Arrangeres 31/10 klokken 14-16. FAU ønsker at barnehagen henger opp en konkret
hjelpeliste i forkant av arrangementet slik at foreldre vet hva de kan hjelpe til med. Venke
skal sjekke opp dette.

1.3 Lesekork
Arrangeres i November for å ha fokus på lesing/høytlesing i hverdagen. Formålet er at
barn skal utvikle et bedre ordforråd av å lese/bli lest for, og å gjøre lesing til en hyggelig
aktivitet, både hjemme og i barnehagen.
Konseptet fungerer slik at man samler en kork i et glass for hver bok som blir lest.
FAU ønsker at barnehagen fortsette med å dele informasjon om hvilke bøker som blir lest.

2. Årshjulet skal oppdateres..

3. Utekjøkken



FAU har øremerket inntektene fra byhaugcafeen i vår til å anskaffe utekjøkken til barna.
Barnehagen dekker det resterende beløpet.
Byggeplanen er klar, men kommunen må godkjenne plassering av kjøkkenet før
byggestart.

4. Sikkerhet på baksiden av barnehagen
Etter noen uheldige hendelser som har inkludert barn i barnehagen så har FAU etterlyst en
plan på hvordan de ansatte kan få en bedre oversikt på baksiden av bygget. Venke skal ta
det videre med de ansatte og skal prøve å finne en løsning på at det blir jevnlige sjekker på
baksiden for å unngå at flere uheldige hendelser skjer både mellom barnehagebarna, og
kommunikasjon over gjerdet med forbipasserende.

5. Mat
FAU og leder diskuterer hvordan man kan høyne kvaliteten på maten barna får i seg i
løpet av barnehageåret og har gått gjennom råd fra barnematbyen for å gjøre forbedringer.
Det er ønsket at barnehagen lager en oversikt over hvilke begivenheter det serveres ekstra
søtsaker, for å se det store bildet.

Det blir snakket om å presentere matbytteliste for FUG, slik at det inkluderer alle
barnehagene.

6. Miljøgifter
Det blir også snakket om FHI’s rapport om at barn får i seg alt for store mengder
miljøgifer i hverdagen, og at barnehagen kan være litt proaktive og ta hensyn til dette ved
bytte av utstyr, bruk av bestikk/drikkeflasker osv.

For mer informasjon:
https://www.fhi.no/nyheter/2023/norske-barn-og-ungdommer-har-mange-miljogifter-i-kro
ppen/

Julie sender mail til IVAR for å sjekke med de om neste års drikkeflasker.

7. Byhaugcafeen
Byhaugen i vår var en suksess som vi ønsker å gjenta til neste år.
Forslag til datoer er 28. april 2024 eller 05. Mai 2024.

8. Annet: SU møte 19.Oktober. Maria er SU representant.
FAU ønsker at de skal sjekke om tasta-barnehagene kan inngå avtale med fotograf om å ta
bilder i alle barnehagene, for å få en bedre pris. FAU lurer på om det kan være en god ide
å endre bildetakingen til våren i stedet for midt i sykdomskjøret i november. På våren er
også de mindre barna tryggere på avdelingen, og ikke minst litt større. Da er det også
mulighet for utebilder. Venke tar det videre.

Mvh,

Fau Vardeneset
v/ Hege Kvalheim
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